

## **NORWAY + FINLAND - NORTHERN LIGHTS**

Oslo / Alta / Honningsvag / Karasjok / Kirkenes / Saariselka / Rovaniemi

Day 1

### **Kuala Lumpur / Transit City**

MOB

Assemble at KLIA for your flight to Oslo - the capital of Norway via transit city.

Day 2 **Transit City / Oslo**  MOB L D

Upon arrival, meet and transfer for Oslo sightseeing tour includes: view Royal Palace, is one of the country's most important buildings, and a concrete symbol of the course of Norwegian history since 1814. Then visit City Hall, it is the city council, city administration, and art studios and galleries. View Akerhus Castle, is a medieval castle that was built to protect Oslo, it has also been used as a prison. Continue to view of Aker Brygge Harbor, Karl Johan Street and a walk in the Vigelands Sculpture Park. After, Photo stop - Holmenkollbakken is a large ski jumping hill located at Holmenkollen in Oslo, enjoy panoramic view of Oslo city.

Day 3

### Oslo X Alta / Honningsvag (North Cape)

After breakfast, transfer to airport by domestic flight to Alta. Upon arrival, continue to North Cape (Honningsvag). You can observe this wonder of nature as the Aurora Borealis pours its colours into the clear skies. (Subject to weather condition)

### Honningsvag / Karasjok / Kirkenes

BLD

Depart to Kirkenes, is a town in Sor-Varanger Municipality in Finnmark county, in the far north eastern part of Norway. Pass by Karasjok, the second largest municipality in Norway, also a cultural and social place for sami people.

Day 5

### **Kirkenes-King Crab Safari**

BLD

Today enjoy an unforgettable King Crab Safari in Kirkenes. This is your chance to catch, learn how to cook, and most importantly eat this mysterious creature.

## Day 6 Kirkenes / Saariselka

BLD

After breakfast, travel to Saariselka, free at your own leisure You can join the optional tour to Reindeer Safari (Eur200/pax), the safari includes a tour in a sledge pulled by reindeer. Upgrade to Glass Igloo, additional RM1200-1400/pax, subject to room

availability.

### Day 7

### Saariselka / Rovaniemi-Santa Claus Village

Today depart to Rovaniemi, capital city and commercial centre of Finland's northernmost province, Lapland. It is situated close to the Arctic Circle also happens to be the hometown of Santa Claus. Santa Claus Village, a large variety of Christmas related items, Christmas cards and CDs are sold in the post office. All mail sent from the post office is postmarked with a special Santa Claus postmark. Visitors can also specify their mail to be sent at the next Christmas, if you're lucky, even meet Santa himself. Attend a special Lapp ceremony of crossing the Arctic Circle and receive an arctic certificate.

### **Rovaniemi-Husky Farm**

BLD

After breakfast, visit Husky Farm, where the lovely husky dogs welcome you heartily, get familiar with these lovely artic animals and their daily life and training. Take a ride on the sledge hauled by a dog team. (2 or 4 paxs per sledge). Tonight, continue to outskirt for Aurora Hunting Tour (3 hours), take last change to observe Aurora Borealis. (Subject to weather condition)

You can join the optional to experience Snowmobile Safari (Eur150/pax) 2 person shared by 1 snowmobile, you'll learn how to ride a snowmobile along frozen rivers and through snow covered forests.

### Rovaniemi / Transit City

в мов

Transfer to airport for flight home.

### Day 10 Transit City / Kuala Lumpur

MOB

Arrive home with all the sweet memories of Norway & Finland.













10 7 <sub>天</sub>

# 挪威+芬兰-北极光之旅

奥斯陆 / 阿尔塔 / 汉宁斯维格 / 卡拉绍克 / 希尔克内斯 / 萨利色尔卡 / 罗瓦涅米

### 第1天 吉隆坡 / 中转城市

机上用餐

集合在吉隆坡国际机场,乘搭豪华客机前往奥斯陆——挪威的首都,途经中转城市。

### 第2天 中转城市/奥斯陆

机上用餐 午 晚

抵达后,开始奥斯陆市区观光包括:外观**皇宫**,是全国最重要的建筑之一,是1814年挪威历史的具体象征,也作市议会,城市管理,艺术工作室和画廊的用途。外观**阿克斯胡斯城堡**,是一座保护奥斯陆城市的中世纪城堡,它也被用作监狱。继续,前往**阿克尔码头,Karl Johan步行街**和**维格兰雕像公园**。之后,外观霍尔门科尔巴肯—是一个滑雪大跳台,在此俯瞰奥斯陆市中心的全景。

### 第3天 奥斯陆 💢 阿尔塔 / 汉宁斯维格(北角) 👂 🦰 🕮

早餐后,乘搭内陆航班飞往阿尔塔。抵达后,前往汉宁斯维格(北角)。您更可追踪可遇不可求的自然奇景-北极光,美丽尽收眼底。 (视乎天气因素而定)

### 第4天 汉宁斯维格 / 卡拉绍克 / 希尔克内斯

早午晚

今天前往希尔克内斯,位于南瓦朗格尔市一个城镇在挪威的最东北部的芬 马克郡。途径卡拉绍克,是挪威第二大城市,也是萨米人的文化和社交地 方。

### 第5天 希尔克内斯 - 帝王蟹捕捞之旅

早午晚

今天带您体验一个难忘的**帝王蟹捕捞之旅**,由当地渔民带领乘坐雪地摩托车拉的雪橇进入冰冻峡湾捕捉世界上最大最鲜美的帝王蟹,让您经历一次与众不同的冰中捕捞行动,简单烹饪过后就可以品尝原汁原味及新鲜优质的帝王蟹大餐了。

### 第6天 希尔克内斯/萨利色尔卡

早午晚

前往萨利色尔卡,到了之后您可自由活动。

您可以自费参观驯鹿农场 ( 欧元 200/人 ), 让您体验乘坐驯鹿雪橇 游览原 野森林。

如想升级玻璃冰屋, 需另付 RM 1200 - 1400/人,要提早预订

### 第7天 萨利色尔卡 / 罗瓦涅米 - 圣诞老人度假村

早午晚

今天出发前往罗瓦涅米,省会城市和芬兰最北部的省份,拉普兰的商业中心。它位于靠近北极圈也恰好是圣诞老人的故乡。游览**圣诞老人村**,这里有着种类繁多和圣诞有关的物品,圣诞贺卡和CD在邮局出售。游客还可以指定在明年圣诞节发送给亲友的邮件,如果你运气好,可能会遇上圣诞老人。在北纬66度33分(北极线)上拍照留念,并获得一份北极圈到达证明书。遥远极地不是人人有机会去的地方,一张证明书十分值得珍藏哩!

### 第8天 罗瓦涅米-爱斯基摩犬农场

早午晚

今天,参观**爱斯基摩犬农场**,了解哈士奇狗这些可爱的北极动物和他们的日常生活和训练。 特别安排乘坐狗拉 雪撬(2 或 4人/雪橇),爱斯基摩犬强壮、忠厚,被称为"拉普兰的忠心朋友",所以狗拉雪撬是体验芬兰冬天必不可少的节目,坐在雪撬上的游客会在狗儿狂奔的过程中,感受到极地速度的兴奋快感。今晚,继续郊外3小时的**追光之旅**,趁此机会捕捉绚丽灿烂的一刻。(视乎天气情况而定)

您可自费体验雪地摩托 (欧元150/人) 2人共坐一辆,您可骑着摩托 穿梭于冰河与冰雪覆盖森林之间。

### 第9天 罗瓦涅米 / 中转城市

早、机上用餐

送往机场, 乘搭豪华客机返家园。

### 第10天 中转城市 / 吉隆坡

机上用餐

带着美好的回忆抵达吉隆坡。



<b>冰菜店会的早去了对从工货</b>	校市甘州早占现代	·以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。	大十两女口 东小园收	传送吐来彻洞	住宿酒店可能需要安排在另-	_ <b>A HI T</b>
• 响石尽正的京从个对外开放,	<b>苻田共心京</b> 忌以17。	・以上的京品元后顺序り依据具体的情况有所调整。	• 仕土安ヤロ, 附业展见,		性伯滔后可能需要女排住为"	1、76% 山

联络方式 Contact:	价格 Price:	出发日期 Departure Date :	